
Zasedání Zastupitelstva Ústeckého kraje 

Dne: Bod programu: 

29. 10. 2014  11 

Věc: 

Pověření jednáním o návrhu zákona v Poslanecké sněmovně Parlamentu České republiky 

Důvod předložení: 

Zajištění účasti zástupce Ústeckého kraje při projednávání návrhu zákona. 

Nárok na rozpočet Ústeckého kraje: 

-- 

Zpracoval: Předkládá: 

JUDr. Jan Svoboda, 

právník legislativního oddělení 

legislativně-právního odboru  

 

 Oldřich Bubeníček, 

hejtman Ústeckého kraje 

Konzultováno: Projednáno v Radě Ústeckého kraje: 

JUDr. Simona Hejnová, 

vedoucí odboru legislativně-právního 

 
usnesení číslo: 7/65R/2014 

dne: 

15. 10. 2014 

hlasování: 

pro 

11 

proti 

0 

zdržel se 

0 

Předáno OOKÚ: Expedováno: 

15. 10. 2014   

Přílohy: 

1. Stanovisko Parlamentního institutu 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo Ústeckého kraje po projednání 

 p o v ě ř u j e  

Gabrielu Hubáčkovou, člena Zastupitelstva Ústeckého kraje, jednáním o: 

návrhu na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 634/2004 Sb., o správních poplatcích, ve 

znění pozdějších předpisů – sněmovní tisk č. 264, v Poslanecké sněmovně Parlamentu 

České republiky v případě nepřítomnosti Oldřicha Bubeníčka, hejtmana Ústeckého kraje. 

Důvodová zpráva: 

Dne 25. 6. 2014 Zastupitelstvo Ústeckého kraje, v souladu s ustanovením § 35 odst. 2 písm. a) 

zákona č. 129/2000 Sb., o krajích (krajské zřízení), ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo svým 

usnesením č. 191/17Z/2014 o předložení návrhu zákona, kterým se mění zákon č. 634/2004 Sb., o 



 

správních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR.    

Za Zastupitelstvo Ústeckého kraje může ve věci uvedeného návrhu zákona jednat před 

Poslaneckou sněmovnou pouze člen Zastupitelstva Ústeckého kraje, který byl takovým jednáním 

zvlášť pověřen. Usnesením č. 191/17Z/2014 byl k takovému jednání pověřen hejtman Ústeckého 

kraje. 

Poslanecká sněmovna měla podle svého programu projednat návrh zákona předložený 

Zastupitelstvem Ústeckého kraje na své 17. schůzi, která probíhala v době od 16. 9. 2014 do 

1. 10. 2014. Poslancům sněmovny byla kolportována informace zpracovaná Parlamentním 

Institutem v otázce souladnosti návrhu zákona Zastupitelstva Ústeckého kraje s předpisy 

Evropské unie. Ve stanovisku Parlamentního Institutu je uvedeno, že návrh zákona není v rozporu 

s předpisy EU (viz příloha č. 1 předloženého materiálu). 

K projednání uvedeného návrhu zákona však na 17. schůzi Poslanecké sněmovny nedošlo a bylo 

přeřazeno do programu 18. schůze Poslanecké sněmovny, která počíná běžet dnem 21. 10. 2014. 

Konec jednání 18. schůze se předpokládá dne 31. 10. 2014. 

V době zpracování tohoto materiálu nebyl oficiální program 18. schůze Poslanecké sněmovny 

k dispozici. Je ale vysoce pravděpodobné, že před projednáním návrhu našeho kraje bude dána 

přednost projednání vládních návrhů zákonů, tak jak tomu bylo na 17. schůzi Poslanecké 

sněmovny.  Lze předpokládat, že k projednání návrhu zákona předloženého Poslanecké sněmovně 

Zastupitelstvem Ústeckého kraje dojde spíše v závěru 18. schůze Poslanecké sněmovny nebo, že 

tento bod programu bude opět přeřazen do programu další schůze, tj. 19.  

Vzhledem k nejistotě v otázce, kdy dojde ke skutečnému projednání návrhu zákona Zastupitelstva 

Ústeckého kraje a zda vůbec na 18. schůzi Poslanecké sněmovny, a praktické nemožnosti 

blokovat po celou takovou dobu, kdy bude probíhat jednání Poslanecké sněmovny, na jehož 

pořad se projednání tohoto bodu dostane, pracovní program hejtmana, se jeví jako rozumné, aby 

k jednání o předmětném návrhu zákona před Poslaneckou sněmovnou byl pověřen ještě další člen 

Zastupitelstva Ústeckého kraje. 

Navrhuje se, aby dalším členem Zastupitelstva Ústeckého kraje, pověřeným jednáním o návrhu 

zákona v orgánech Poslanecké sněmovny v době nepřítomnosti hejtmana kraje byla paní Gabriela 

Hubáčková. Navrhovaný člen zastupitelstva, paní Gabriela Hubáčková, je od 26. 10. 2013 

poslancem Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, kde je členem výboru pro vědu, vzdělávání, 

kulturu, mládež a tělovýchovu, členem podvýboru pro kulturu a podvýboru pro cestovní ruch a 

členem Stálé komise pro rodinu, rovné příležitosti a národnostní menšiny. 

 


